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内容概要

　　《技能型紧缺人才培养培训系列教材：数控技术应用专业实用英语（第2版）》是数控技术应用
专业技能型紧缺人才培养培训系列教材之一《数控技术应用专业实用英语》（周正达主编）的修订版
，是在第1版的基础上根据最新的教学要求和师生使用情况反馈修订而成的。
　　本书分为CNC编程基础知识、数控车床操作基础知识、AutoCAD制图、PLC和MCU四个单元，
共25课。
本书附光盘，内容与教材一致，包括热身、课文A、课文B、补充阅读和开心一刻。
同时，还配有词汇和课文的朗读以及课文译文、重难点讲解、补充练习题和智力题答案等。
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书籍目录

Unit 1　Basic CNC Programming Knowledge Lesson1 CNC Machining Lesson2 Coordinate Systems Lesson3
The Preparatory Function　Lesson4 The F, S and T Functions　Lesson5 Program Configurations Unit 2 Basic
Knowledge of CNC Machine Operation Lesson1 Introduction to CNC Machine Lesson2 The Program Editing
Panel　Lesson3 The Machine Operation PanelLesson4 Manual Operation Lesson5 Manual Operation （ II ）
　Lesson6 Inputtinga Program Lesson7 Setting the Values　Lesson8 Automatic Operation Lesson9 MDI
Operation Unit 3 Drawing with AutoCAD　Lesson1 AutoCAD　Lesson2 Introduction to AutoCAD
UserlnterfaceLesson3 The Commands of AutoCAD Drawing Software　Lesson4 Basic Drawing Tools Lesson5
Setting Drawing UnitsUnit 4 PLC and MCU Lesson1 PLC　Lesson2 In put and Out put Circuits of PLC
　Lesson3 The PLC Program Lesson4 MCU and Its ApplicationLesson5 Pins and Interrupt Sources of 80C51
MCU Lesson6 Assembly Language
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